
Referat af 

Bestyrelsesmøde onsdag den 12. oktober 2022 

 

• Opfølgning af referat fra sidste møde  

Match for begyndere – god respons fra deltagerne god succes – skal gentages. Vi skal afholde 

match igen for denne gruppe. 

Karris går videre til banen omkring træer flyttes fra hul 13 til hul 6.  

 Karris, Kirsten og Kim skal gå en runde og tale om hvilke ønsker der er til banen. Lave en liste til 

banen måske med på generalforsamlingen eller InfoNyt.  

Karris følger op på om det kan lykkes med en vandhane, hvor der lægges en vandslange fra 

terrassen til stien fra hul 9. 

Klubmesterskabstavler – Karris forsøger at få det klar til inden generalforsamlingen.  

Karsten – er der ting, som skal udleveres ved generalforsamlingen fra Klubmesterskab? 

 

• Sidste match HJB – herunder spilleorden fremover!  

Vi skal fortsætte med at A-rækken spiller med A-spiller, B med B osv. Det blev modtaget positivt 

ved sidste match. 

 

• Generalforsamling herunder valg til bestyrelsen: På valg er Tage, Hans Jørn og Karsten!  

Karsten genopstiller, Tage og Hans Jørn stiller ikke op. HJB vil gerne hjælpe til med CD caddie, 

regler og eks. mentor til Kvinder og golf.  

• Emner genvalg – nyvalg - Hvordan afvikler vi dagen? Kaffe/kage - Vand/øl – Mad til match 

spillere  

Spørge om nogen vil bage kage, lave kaffe. 

 

• Udsendelse af indkaldelse til generalforsamlingen – 4 uger før, på opslagstavlen og på 

fb/hjemmeside. 

 

• Kontingent ændring – Jan kan max sætte kontingent som er gns. af de 5 klubber – Henne, Varde, 

Esbjerg, Kaj Lykke og Breinholtgaard. Vi foreslår 5950,- kr.  (360 fra til bolde, forsikring og 

trænerbidrag – stigning på 250 kr. i alt). Annie sender forslaget til Jan. 



• Frivillige hjælpere – hvordan gør vi?  

Vi mangler Skovtrolde, mentorer til begyndere, frivillige til opgaver på banen, Tovholdere til 

kvinder og golf. 

 

• Flere opslag på spiller til spiller  

Der kunne godt lægges mere op – billeder, sjove episoder eller andet. 

 

• Klub i klubberne!  

Hvordan sørger vi får, at Klub i klubberne kan fortsætte med at bestå? Læg hovederne i blød til 

næste møde. 

 

 

• Træning – opslag på FB (Trehøje!) 

Træningsforløb hos Arne – kan vi være lidt før ude.  

 

• Eventuelt 

Ny mail udbyder – Karina og Karsten skal finde ud af det. Det gamle skal kunne flyttes over. Evt. 

TDC Erhverv – så må vi betale os fra det. 

Orientere om flexgolfclub til generalforsamlingen. 

Klublokalet – lydpaneler og dutter til stolebenene, så de ikke larmer. Evt. nye lamper. Karris taler 

med Finn Bryan Lund. 

 

Næste møde efter generalforsamling! 


